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П Р О Т О К О Л № 15 

от петнадесетото заседание на Великотърновския общински съвет, 

проведено на 26.09.2024 г. от 09:00 часа в Нова зала на Община Велико 

Търново. Присъстват 34 общински съветници. Отсъстват Сунай Мунков, Методи 

Петров и Христо Бонджолов. Присъстват Петя Тотева – кмет с. Плаково, Радослава 

Иванова – кмет с. Ресен, Иван Чолаков – кмет с. Малки чифлик, Десислава Иванова – 

кмет с. Миндя, Христо Кунчев – кмет с. Церова кория, Антон Кръстев – кмет с. 

Леденик. 

 

 

Заседанието беше открито от председателя на Великотърновския общински 

съвет г-н Венцислав Спирдонов.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Налице е необходимият кворум за 

провеждане на днешното заседание. 

Откривам петнадесетото заседание на Великотърновския общински съвет.  

По уважителни причини от днешното заседание отсъстват г-н Методи Петров 

и г-н Христо Бонджолов. 

Има постъпили заявления за изказване от граждани. 

Преди да пристъпим към дневния ред, на основание чл. 93, ал. 1 от Правилника 

давам думата на г-н Венцислав Узунов. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ УЗУНОВ: Преди да започна ще напомня на един 

търновски политик първо, че ми обеща сако. По-важното е не само, че ми е обещал сако, 

а че аз обещаното го търся като наследство.  

Да преминем към въпросите ми. Преди да прочета въпросите за днешната 

сесия, тъй като много граждани се интересуват защо излизам с този будилник, ще 

повторя, че това е моят начин да кажа, че и аз съм завършил висше образование. Така 

излизаше моят преподавател по основи на правото на лекции, на упражнения, а също и 

на изпита. Това беше първият ми изпит. От него съм запомнил, слушайте внимателно 

поуката: когато на пътя ти се посочи „стоп палка“, остави го и се подготви за дело. Няма 

да кажа точната дума, не е удобно, висока е трибуната. 

Преминавам към въпросите.  

Моля да бъда информиран на коя дата, ден, месец, година ще бъде пусната за 

движение на МПС ул. „Опълченска“, а също така и какви ремонти са направени и на 

каква стойност. Следващият ми въпрос е свързан с автобусите от градския и 

междуградския транспорт. Защо само предната врата се отваря? Предните седалки от 

двете страни защо се ползват за служебни или неясно какви функции? Защо когато няма 

ясно обозначен на спирката пътник, автобусът не само не намалява, а и лишава 

пътниците от транспорт, тъй като може би не ги забелязват?  

И последното, тук едно дръвче, виждате го /на екрана/. По какъв ред и срок се 

премахва падналата дървесна маса и от кого? Къде се депонира падналата дървесна маса? 

От двете снимки е ведно, че дървото е поне на два месеца, ако не и на три. 

В заключение, преди да си тръгна с будилника искам да се обърна към 

катаджията, който ме спря долу на площада. Обяснението му беше, че трябвало да 
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преминат гостите на града. Прав е. аз не съм гост на този град, роден съм и съм израснал 

тук и се чувствам собственик, но рано или късно ще успея да има и регулировчик на 

същото кръстовище – тук, отдолу и може да се досетите сами кой ще регулира 

движението. 

Благодаря Ви! Успешна сесия! 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказване на г-н Недялко 

Неделчев. 

Г-н НЕДЯЛКО НЕДЕЛЧЕВ: Живеем в интересни времена, в интересен град. 

Заспиваш във В. Търново и се събуждаш в Добрич.  

В същото време кухненска работничка и чертожничка се подбъзикват с 

местната администрация, входирайки питане, съдържащо десетина въпроса, което 

очевидно не е писано от тях,  защото те едва ли имат необходимата експертиза за това. 

И в края на това питане сами си отговарят, че няма кадри. Някой ще каже, че те толкова 

си могат, но това не ги оправдава. Друг вероятно би казал, че са от партията, която 

запълни листите си за предстоящите избори с криминали, маргинали и субекти с основно 

образование, но това също не оправдава тази нелепица. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Г-н Неделчев, по обществено значими 

теми, ако обичате! 

Г-н НЕДЯЛКО НЕДЕЛЧЕВ: Благодаря за забележката! Заради подобни 

неможачи ни очука градушката на 12 юни и аз съм наясно, че Общинската 

администрация няма разписани механизми да въздейства върху държавни институции, 

но все пак г-н Панов не е просто един от многото кметове, както и г-н Председателят не 

е един от многото председатели на общински съвети и според мен тяхната реакция на 

действия и бездействия на държавни институции не остава като глас в пустиня.  

Надявам се да бъде добре чута и разбрана реакцията им по отношение 

създалата се напоследък неприятна ситуация /папка № 2 със снимки, ако обичате/ с 

контейнерите за смет, които поради натрупващите се в тях отлагания, стават източник 

на зловония, които се усещат от метри. От друга страна, поради ред причини, край тях 

се образуват микросметища, които са грозна гледка и допълват неприятното усещане.  

В този ред на мисли е и днешното ми питане към администрацията: какви 

стъпки предприема ръководената от г-н Панов администрация по отношение на 

сметосъбиращата фирма за организиране на периодично измиване на съдовете за смет, 

както и за регулярна оборка и почистването на пространството около тях с цел 

недопускане натрупването на смет в насипно състояние, която стои неприбрана от 

седмици? 

Благодаря за вниманието! 

 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Проектът за дневен ред е от 20 точки. 

 

1. Питане от Венцислава Йорданова и Александра Тодорова  – общински съветници, 

Вх. № 923/11.09.2024 г. 

2. Питане от Александра Тодорова – общински съветник, Вх. № 936/17.09.2024 г. 

3. Информация за касовото изпълнение на Бюджета на Община Велико Търново към 

30.06.2024 година, Вх. № 925/11.09.2024 г. 
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4. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.08.2024 година на 

Община Велико Търново, Вх. № 926/11.09.2024 г. 

5. Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско участие 

за първото шестмесечие на 2024 година, Вх. № 880/22.08.2024 г. 

6. Даване на съгласие за извършване на разход от "Специализирана болница за 

активно лечение на пневмо - фтизиатрични заболявания "Д-р Трейман" ЕООД за 

извършване на ремонт на покрива на медицинското лечебно заведение със 

собствени средства на търговското дружество, Вх. № 916/09.09.2024 г. 

7. Покана от Управителя на „Пазари – Велико Търново“ ООД, гр. Велико Търново, 

за свикване на редовно Общо събрание на съдружниците на 27.09.2024 година., 

Вх. № 917/09.09.2024 г. 

8. Освобождаване на ученици от Спортно училище „Георги Живков“, гр. Велико 

Търново от месечна такса за ползване на общежитие за учебната 2024/2025 година, 

Вх. № 921/10.09.2024 г. 

9. Преместване на Клуб на пенсионера и инвалида „Люляк“ в с. Плаково, община 

Велико Търново в сградата на Народно читалище „Просвета – Плаково 1873“, с. 

Плаково, Вх. № 918/09.09.2024 г. 

10. Включване в Годишен план за приватизация за 2024 година и откриване процедура 

за приватизация на общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, с. 

Ресен, Вх. № 877/20.08.2024 г. 

11. Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на 

приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско 

предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 934/17.09.2024 г. 

12. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Малки чифлик,  

Вх.910/09.09.2024 г. 

13. Предварителен договор по чл.15, ал.3 и ал.5 от Закон за устройство на територията, 

гр. Велико Търново, Вх. № 913/09.09.2024 г. 

14. Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от ОПФ в 

полза на читалища, с. Миндя, Вх. № 838/08.08.2024 г. 

15. Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот – частна 

общинска собственост, с. Церова кория, Вх. № 912/09.09.2024 г. 

16. Предоставяне на общинско жилище на Олимпийския шампион Магомед 

Рамазанов, Вх. №914/09.09.2024 г. 

17. Изменение на Решение № 1451/27.07.2023 г. на Великотърновски общински съвет, 

Вх. № 911/09.09.2024 г. 

18. Изменение на Решение № 356/29.08.2024 г. на Великотърновски общински съвет, 

Вх. № 939/18.09.2024 г. 

19. Одобряване на техническо задание по чл.125 от Закона за устройство на 

територията и даване разрешение за изработване ва Подробен устройствен план – 

План за регулация и план-схеми за вертикално планиране, електроснабдяване и 

водоснабдяване, с. Ресен, Вх. № 924/11.09.2024 г. 

20. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за 

Подробен устройствен план – Парцеларен план за трасе на линеен обект на 

техническата инфраструктура – подземна кабелна линия, с. Леденик, Вх. № 

927/11.09.2024 г. 

 

 

Поради отсъствие на кмета, предлагам питанията да бъдат отложени за 

следващото заседание. 

Давам думата за изказвания по дневния ред. 
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Не са заявени изказвания. 

Поставям на гласуване предложението за отлагане на питанията – точка 1 и 

точка 2 от дневния ред, поради отсъствие на кмета.  

Кметът е в командировка в МРРБ, поради подписване на два проекта за 

финансиране. 

Предложението беше поставено на  гласуване: 

1. Александра Тодорова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Венцислава Йорданова: За 

7. Георги Марков: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Димитър Манолов: За 

11. Дончо Бораджиев: Въздържал се 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Жельо Желев: За 

14. Иван Александров: За 

15. Ирена Стасинопулу: За 

16. Йордан Свраков: За 

17. Калина Широкова: За 

18. Лили Матева: Въздържал се 

19. Михаил Михалев: За 

20. Момчил Иванов: За 

21. Росен Иванов: За 

22. Соня Будева: За 

23. Стефан Войчев: Въздържал се 

24. Стилян Найденов: За 

25. Тихомир Нанев: За 

26. Тодор Тодоров: За 

27. Христо Стоев: За 

28. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 25 „за“, „против“ няма, 3 „въздържал се“. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване дневния ред.  

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Дневният ред беше поставен на  гласуване: 

1. Александра Тодорова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Венцислава Йорданова: За 

7. Георги Марков: За 
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8. Гюнай Далоолу: За 

9. Даниела Андреева: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Димитър Манолов: За 

12. Дончо Бораджиев: За 

13. Драгомир Йосифов: За 

14. Жельо Желев: За 

15. Иван Александров: За 

16. Ирена Стасинопулу: За 

17. Йордан Свраков: За 

18. Калина Широкова: За 

19. Калоян Янков: За 

20. Лили Матева: За 

21. Мавроди Калейнски: За 

22. Михаил Михалев: За 

23. Момчил Иванов: За 

24. Росен Иванов: За 

25. Стефан Войчев: За 

26. Тихомир Нанев: За 

27. Тодор Тодоров: За 

28. Христо Стоев: За 

29. Юлия Тонкова: За 

Дневният ред беше приет с 29 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Информация за касовото изпълнение на Бюджета на Община Велико Търново 

към 30.06.2024 година, Вх. № 925/11.09.2024 г. 

2. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.08.2024 година 

на Община Велико Търново, Вх. № 926/11.09.2024 г. 

3. Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 

участие за първото шестмесечие на 2024 година, Вх. № 880/22.08.2024 г. 

4. Даване на съгласие за извършване на разход от "Специализирана болница за 

активно лечение на пневмо - фтизиатрични заболявания "Д-р Трейман" ЕООД 

за извършване на ремонт на покрива на медицинското лечебно заведение със 

собствени средства на търговското дружество, Вх. № 916/09.09.2024 г. 

5. Покана от Управителя на „Пазари – Велико Търново“ ООД, гр. Велико 

Търново, за свикване на редовно Общо събрание на съдружниците на 

27.09.2024 година., Вх. № 917/09.09.2024 г. 

6. Освобождаване на ученици от Спортно училище „Георги Живков“, гр. Велико 

Търново от месечна такса за ползване на общежитие за учебната 2024/2025 

година, Вх. № 921/10.09.2024 г. 

7. Преместване на Клуб на пенсионера и инвалида „Люляк“ в с. Плаково, община 

Велико Търново в сградата на Народно читалище „Просвета – Плаково 1873“, 

с. Плаково, Вх. № 918/09.09.2024 г. 
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8. Включване в Годишен план за приватизация за 2024 година и откриване 

процедура за приватизация на общински нежилищен имот, със стопанско 

предназначение, с. Ресен, Вх. № 877/20.08.2024 г. 

9. Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод 

на приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско 

предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 934/17.09.2024 г. 

10. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Малки чифлик,  

Вх.910/09.09.2024 г. 

11. Предварителен договор по чл.15, ал.3 и ал.5 от Закон за устройство на 

територията, гр. Велико Търново, Вх. № 913/09.09.2024 г. 

12. Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от ОПФ 

в полза на читалища, с. Миндя, Вх. № 838/08.08.2024 г. 

13. Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот – частна 

общинска собственост, с. Церова кория, Вх. № 912/09.09.2024 г. 

14. Предоставяне на общинско жилище на Олимпийския шампион Магомед 

Рамазанов, Вх. №914/09.09.2024 г. 

15. Изменение на Решение № 1451/27.07.2023 г. на Великотърновски общински 

съвет, Вх. № 911/09.09.2024 г. 

16. Изменение на Решение № 356/29.08.2024 г. на Великотърновски общински 

съвет, Вх. № 939/18.09.2024 г. 

17. Одобряване на техническо задание по чл.125 от Закона за устройство на 

територията и даване разрешение за изработване ва Подробен устройствен 

план – План за регулация и план-схеми за вертикално планиране, 

електроснабдяване и водоснабдяване, с. Ресен, Вх. № 924/11.09.2024 г. 

18. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за 

Подробен устройствен план – Парцеларен план за трасе на линеен обект на 

техническата инфраструктура – подземна кабелна линия, с. Леденик, Вх. № 

927/11.09.2024 г. 

 

ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Информация за касовото изпълнение на Бюджета 

на Община Велико Търново към 30.06.2024 година, Вх. № 925/11.09.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Информация за касовото изпълнение на 

Бюджета на Община Велико Търново към 30.06.2024 година, Вх. № 925 от 11.09.2024 г. 

ПК по БФ, ПК по ИВ, ПК по УТТП приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания не са заявени. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на      

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на  гласуване: 

1. Александра Тодорова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 
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4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Венцислава Йорданова: За 

7. Георги Марков: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Даниела Андреева: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Димитър Манолов: За 

12. Дончо Бораджиев: Въздържал се 

13. Драгомир Йосифов: За 

14. Жельо Желев: За 

15. Иван Александров: За 

16. Ирена Стасинопулу: Въздържал се 

17. Йордан Свраков: За 

18. Калина Широкова: За 

19. Калоян Янков: Въздържал се 

20. Лили Матева: Въздържал се 

21. Мавроди Калейнски: Въздържал се 

22. Михаил Михалев: Въздържал се 

23. Момчил Иванов: За 

24. Росен Иванов: За 

25. Соня Будева: Въздържал се 

26. Стефан Войчев: Въздържал се 

27. Стилян Найденов: За 

28. Тихомир Нанев: За 

29. Тодор Тодоров: За 

30. Христо Стоев: За 

31. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 23 „за“, „против“ няма, 8 „въздържал се“. 

 

РЕШЕНИЕ № 365 

 

 

На основание чл. 21, ал.1, т.6 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет  

приема:       

1. Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико Търново 

към 30.06.2024 година – Приложение № 1 и Приложение № 2, неразделна част от нея.  

Уточненият план в Приложение №1 и в Приложение №2 е към 31.07.2024 г.; 

           2. Отчет на Инвестиционната програма на Община Велико Търново към 

30.06.2024 година – Приложение № 3;        

 3. Информация за Актуализиран бюджет и Отчет към 30.06.2024 година по 

разпоредители с бюджет, съгласно чл. 125, ал. 4 от Закон за публичните финанси – 

Приложение № 4 и Приложение №4А;     

            4. Информация за касовото изпълнение на приходите и разходите на сметките за 

средства от Европейския съюз и Други международни програми и проекти на Община 

Велико Търново към 30.06.2024 г. – Приложение №5. 

 

 



Протокол № 15  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 26.09.2024 г. 

 

8 

 

ПО ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Промени по приходната и разходната част на 

Бюджета към 31.08.2024 година на Община Велико Търново, Вх. № 926/11.09.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промени по приходната и разходната част 

на Бюджета към 31.08.2024 година на Община Велико Търново, Вх. № 926 от 11.09.2024 

г. 

 ПК по БФ,  ПК по ИВ, ПК по УТТП приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Не са заявени изказвания. 

Подлагам предложението на гласуване. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на      

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на  гласуване: 

1. Александра Тодорова: Въздържал се 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: Въздържал се 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Венцислава Йорданова: Въздържал се 

7. Георги Марков: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Даниела Андреева: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Димитър Манолов: За 

12. Дончо Бораджиев: Въздържал се 

13. Драгомир Йосифов: За 

14. Жельо Желев: За 

15. Иван Александров: За 

16. Ирена Стасинопулу: Въздържал се 

17. Калина Широкова: За 

18. Калоян Янков: Въздържал се 

19. Лили Матева: Въздържал се 

20. Мавроди Калейнски: Въздържал се 

21. Мирослав Трифонов: За 

22. Михаил Михалев: Въздържал се 

23. Момчил Иванов: За 

24. Росен Иванов: За 

25. Соня Будева: Въздържал се 

26. Стефан Войчев: Въздържал се 

27. Стилян Найденов: За 

28. Тихомир Нанев: За 

29. Тодор Тодоров: За 

30. Христо Стоев: За 

31. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 20 „за“, „против“ няма, 11 „въздържал се“. 

 

РЕШЕНИЕ № 366 – приложение към протокола 
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ПО ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Информация за дейността на търговските 

дружества със 100% общинско участие за първото шестмесечие на 2024 година, Вх. 

№ 880/22.08.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Информация за дейността на търговските 

дружества със 100% общинско участие за първото шестмесечие на 2024 година, Вх. № 

880 от 22.08.2024 г. 

ПК по ИВ, ПК по БФ, ПК по УТТП, ПК по СДМ приемат предложението. 

ПК по ЗСД приема предложението и предлага бизнес програмите на 

управителите на търговските дружества със 100% общинско участие за следващата 

година да бъдат представяни до края на текущата година. 

ПК по ПГОБК подкрепят предложението на ПК по ЗСД относно представянето 

на бизнес програмите до края на текущата година. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Колеги, аз малко съм изненадан, че пак дискутираме 

тази тема и се налага да взема отношение. 

Забелязах, че две от комисиите са направили предложение за изтегляне на 

срока за приемане на актуализираните бизнес програми напред във времето, т.е., до края 

на декември, поради което ми се струва, че съм длъжен да взема отношение по точката. 

Ще взема отношение на основата на два критерия – единият критерий е 

доколко е разумно като логика, вторият критерий е доколко е допустимо по закон. 

Каква е логиката на процеса на бизнес програмите? Със старта на всеки един 

управленски бизнес цикъл от управлението на дружествата, който е от три до пет години 

/говорим за средносрочен хоризонт/ се стартира процедура, в която принципалът 

определя стратегическите цели, финансови и нефинансови, за всяко едно от публичните 

предприятия, търговски дружества на общината. След като бъдат определени тези цели, 

те се поставят като критерии за тези лица, които ще кандидатстват за управлението на 

съответните търговски дружества. Тези цели те трябва да развият в своите концепции 

как ще бъдат покрити, как ще бъдат изпълнени. На базата на тези концепции, 

включително събеседването, което протича, се определя кой управител най-близо ще 

покрие тези цели и приоритети, които са поставени като цел на публичното предприятие. 

Когато управителят бъде одобрен от принципала, че ще бъде управител на това 

търговско дружество, освен че се сключва договор за управление, той изготвя и бизнес 

програма. Тази бизнес програма е за целия срок на договора за управление, т.е., с 

хоризонт от три до пет години. Подчертавам – бизнес програмата е от три до петгодишна! 

Съответно, през периода на управление, на базата на съответните финансови години има 

междинни отчети, има междинна актуализация, т.е., тази програма не е фиксирана 

веднъж завинаги, а тя подлежи на някои актуализации, така че тези бизнес програми, за 

които в момента говорим, т.е., предложението на двете комисии, на практика са една и 

съща бизнес програма, която вече е приета, и в момента говорим за нейната 

актуализация. Това е с оглед на логиката на бизнес цикъла от гледна точка на 

стратегическото управление на тези дружества. 

Каква е ситуацията с оглед на закона? 

Моето мнение е, че ако се приеме подобно предложение, то ще влезе в колизия 
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със Закона за публичните предприятия, с Правилника за неговото прилагане и съответно 

- нормативния акт, с който е приет на ниво Общински съвет, т.е., Наредбата за 

търговските дружества. 

Каква е ситуацията? 

Ще ви чета текстове от закона, за да не импровизирам. 

Легална дефиниция на „бизнес програма“. 

Тя се намира в Параграф 1 от Закона за публичните предприятия: „По смисъла 

на ЗПП "бизнес програма" е документ за планиране на дейността на публичното 

предприятие за период най-малко три години, съдържащ и ключови показатели за 

изпълнение на заложените финансови и нефинансови цели“. 

Това е легалната дефиниция на бизнес програма съобразно това,  което в 

момента говорим. Не говорим за някакви други неща. 

Съгласно Правилника за прилагане на Закона за публичните предприятия: 

„Чл. 14., ал. 1 В 30-дневен срок след изтичането на всяко тримесечие и до 25 

април на следващата година публичните предприятия представят на органа, упражняващ 

правата на собственика, тримесечни и годишни финансови отчети, анализи и доклади за 

дейността си, изготвени в съответствие с глава седма от ППЗ. 

Съгласно ал. 2: „В срок до 30 юни на годината, следваща отчетния период, 

публичните предприятия представят на органа, упражняващ правата на собственика, 

одитираните и приети годишни финансови отчети, съответно индивидуални и 

консолидирани, когато е приложимо, заедно с одобрените бизнес програми, както и 

отчети за степента на изпълнение на показателите, заложени в бизнес програмите“. 

Съгласно чл. 57, ал. 7 от същия Правилник за прилагане на закона: „Общото 

събрание, приема вътрешни правила или политики за одобряване, актуализиране и 

отчитане, в които се определят и сроковете за приемане на бизнес програмите на 

публичните предприятия от техните органи на управление и контрол“.  

В изпълнение на това задължение по чл. 57, ал. 7 с Решение 1277 от 30.03.2023 

г. Великотърновският общински съвет е приел Политика за изработване, одобряване, 

актуализиране и отчитане на бизнес програмите на публичните предприятия, 

контролирани от Община Велико Търново. Съгласно приетата политика Проектът за 

актуализираната бизнес програма за следващия период се представя заедно с годишния 

финансов отчет, доклад и анализ в срок до 25 април на годината, следваща отчетната 

година. 

В допълнение на това Общинският съвет със свое решение 766 от 25.11.2021 е 

изменил чл. 38, ал. 1 от Наредбата за търговските дружества относно „Изготвянето, 

одобрението, изменението и съдържанието на бизнес програмата на публичните 

предприятия“, като е направил препратка към  чл. 57, 58, 59 и 60 от Правилника за 

прилагане на Закона за публичните предприятия.  

Съгласно чл. 60, ал. 5: „Бизнес програмата за следващия период може да бъде 

представена на органа  /общото събрание/ заедно с годишния финансов отчет и отчета на 

бизнес програмата или самостоятелно“. 

Съгласно ал. 6: „Органите на управление и контрол на публичните 

предприятия в 30-дневен срок след изтичането на всяко тримесечие и до 25 април на 

следващата година представят на органа /общото събрание/, писмен отчет за работата си 
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- за финансовото и икономическото състояние на дружеството, за съществуващите 

проблеми и мерки за тяхното решаване“. 

Накратко, това, което се опитах да ви кажа чрез тези нормативни текстове, е, 

че за мен е колизия, ако приемем подобно решение и изтеглим срока за приемане на 

бизнес програмите до края на декември. 

В допълнение на това ще ви кажа, че няма логика да приемаме актуализация на 

бизнес програмите през месец декември, тъй като най-малкото това ще означава, че ние 

стъпваме на неверни данни или на непълни данни. Те нямат годишно счетоводно 

приключване, те нямат официална отчетност, техните разчети не са приключени, за част 

от тях договорите със Здравната каса договорите за следващия период от време не са 

подписани и всъщност ще работим в неяснота и неясна ситуация за това какво ще 

предстои за следващия отчетен период за всяко едно от тези публични предприятия.  

Тук ще ви напомня още две неща: срокът за подаване на Годишната данъчна 

декларация по ЗКПО е 30 юни на годината, следваща отчетната година. 

Ще напомня още едно нещо, че срокът за публикуване на ГФО е 30 септември 

на годината, следваща отчетната година. 

Ние в момента говорим да изтеглим целия процес до края на декември на 

предходната година.  

Първо, това според мен е нелогично. Второ, ще поставим общинските 

дружества, публични предприятия в неравнопоставено положение в сравнение с всички 

останали, защото за държавните публични предприятия сроковете са както ви казах, 

съответно, за частния бизнес нещата са коренно различни.  

Затова съм против да бъде прието това предложение. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Г-н Узунов, ако може да не говорите, 

защото много се чува! В тази зала се чува всичко, каквото се говори, от всеки. 

Други изказвания не са заявени. 

Подлагам на гласуване предложението на ПК по ЗСД, подкрепено от ПК по 

ПГОБК:  

„Бизнес програмите на управителите на търговските дружества със 100% 

общинско участие за следващата година да бъдат представяни до края на текущата 

година“. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението беше поставено на  гласуване: 

1. Александра Тодорова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: Въздържал се 

4. Валерия-Тереза Дончева: Против 

5. Венцислав Спирдонов: Против 

6. Венцислава Йорданова: За 

7. Георги Марков: Въздържал се 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Деян Хаджийски: Против 

10. Драгомир Йосифов: Против 
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11. Жельо Желев: Въздържал се 

12. Иван Александров: За 

13. Ирена Стасинопулу: Против 

14. Йордан Свраков: За 

15. Калина Широкова: Против 

16. Калоян Янков: За 

17. Лили Матева: Против 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Мирослав Трифонов: За 

20. Момчил Иванов: Въздържал се 

21. Петко Тюфекчиев: За 

22. Росен Иванов: Против 

23. Соня Будева: За 

24. Стефан Войчев: Против 

25. Стилян Найденов: За 

26. Тихомир Нанев: За 

27. Тодор Тодоров: Въздържал се 

28. Христо Стоев: Против 

29. Юлия Тонкова: Въздържал се 

С 13 „за“, 10 „против“, 6 „въздържал се“ предложението не беше прието. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване основното 

предложение. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението беше поставено на  гласуване: 

1. Александра Тодорова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Венцислава Йорданова: За 

7. Георги Марков: За 

8. Даниела Андреева: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Димитър Манолов: За 

11. Дончо Бораджиев: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Жельо Желев: За 

14. Иван Александров: За 

15. Ирена Стасинопулу: За 

16. Калина Широкова: За 

17. Калоян Янков: Въздържал се 

18. Лили Матева: За 

19. Мавроди Калейнски: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Михаил Михалев: За 

22. Момчил Иванов: За 
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23. Росен Иванов: За 

24. Соня Будева: За 

25. Стефан Войчев: За 

26. Стилян Найденов: За 

27. Тихомир Нанев: За 

28. Тодор Тодоров: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 29 „за“, „против“ няма, 1 „въздържал се“. 

 

РЕШЕНИЕ № 367 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, чл.2, чл.5, ал.1, т.1, чл.13, чл.19, т.2 и 

чл. 38, ал. 2  от Наредба за условията и реда за упражняване правата на собственост в 

търговските дружества, участието в граждански дружества и сключването на договори 

за съвместна дейност от Община Велико Търново, Великотърновски общински съвет 

приема за сведение информация за резултатите от дейността на търговските дружества 

през първото шестмесечие  на 2024 г., в които Община Велико Търново е едноличен 

собственик на капитала. 

 

ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Даване на съгласие за извършване на разход 

от "Специализирана болница за активно лечение на пневмо - фтизиатрични 

заболявания "Д-р Трейман" ЕООД за извършване на ремонт на покрива на 

медицинското лечебно заведение със собствени средства на търговското дружество, 

Вх. № 916/09.09.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Даване на съгласие за извършване на 

разход от "Специализирана болница за активно лечение на пневмо - фтизиатрични 

заболявания "Д-р Трейман" ЕООД за извършване на ремонт на покрива на медицинското 

лечебно заведение със собствени средства на търговското дружество, Вх. № 916 от 

09.09.2024 г. 

ПК по ИВ, ПК по БФ,  ПК по ЗСД приемат предложението. 

Управителят на дружеството не присъства на заседанието. Ще подложа на 

гласуване отлагане на точката. Ние не можем да вземем решение без управителя, сигурно 

има въпроси към него. И не се случва за първи път това нещо.  

Има ли някой въобще от дружеството тук? 

Г-н ДИМИТЪР МАНОЛОВ: Въпреки личното ми отношение към 

управителката на „Д-р Трейман“, моля точката да бъде разгледана като последна и да се 

опитаме да се свържем с управителя.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Не е редно, дневният ред е приет, г-н 

Манолов. 

Г-н ДИМИТЪР МАНОЛОВ: Запознат съм с проблематиката на покрива. На 

една от комисиите присъстваше дамата.  

Разбирам нейното неуважение към нас, органа Общински съвет, но тук вече 

става въпрос за нашата общинска собственост, която искам да защитим, като извършим 

този ремонт. 
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Г-жа СНЕЖАНА ДАНЕВА-ИВАНОВА: Аз също искам да помоля да 

отложите точката. Д-р Денчева идва, в задръстване е. 

Г-н МАВРОДИ КАЛЕЙНСКИ: По точката аз лично нямам никакви 

възражения. Смятам, че това е необходим разход, той трябва да бъде направен, това е в 

името на пациентите и лично аз ще гласувам „за“. 

Моето изказване ще бъде свързано като цяло с болницата, защото е 

провокирано от разказа на пациенти, които отивайки за лечение на пневмония в 

болницата, са попаднали в дупки, с които е осеян пътят до „Д-р Трейман“. Всъщност 

моето изказване е следното: за да стигне един пациент до болницата, изминава пеша 

около 200 м, повечето от хората са социално слаби, нямат колите, с които разполагат по-

заможните великотърновци. Попадайки в дупката, те получават допълнителни травми и 

въпросът е кое да лекуват по-напред. Не можах да намеря кой е отговорникът за пътя от 

разклона до д-р „Трейман“ – дали Общината или областният управител.  

Моето изказване, с молба да бъде записано в протокола: този път подлежи на 

спешен ремонт и дупките трябва да бъдат изкърпени, защото това е в името на 

пациентите, които отиват да се лекуват, а не да се травмират. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Искам да кажа първо, че дневният ред вече 

е приет, второ – че не е хубаво да си пречупваме принципите. 

Утре кметът на Миндя ще каже, че има ангажимент, дайте неговата точка и ние 

така през точка, през точка, накрая какво ще правим? 

Колеги, имаме дневен ред, гласували сме го. Трябва да се съобразяваме с него!  

Г-н СТИЛЯН НАЙДЕНОВ: Колеги, смятам, че покривът на общинската 

лечебница и здравето на пациентите е нещо много по-важно от нашето его. Апелирам за 

толеранс, подкрепям напълно г-н Манолов и г-жа Данева. Смятам, че причината 

управителят да не е сред нас към момента е извинителна, всеки момент ще се 

присъедини. 

Аз също съм за отлагане на точката. Правя формално предложение за това. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Нямаме право според Правилника, г-н 

Найденов. 

Обявявам 10-минутна почивка. 

 

В 9:30 часа беше обявена почивка. 

След почивката работата на заседанието беше възобновена, след като се 

установи, че има необходимият кворум. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Г-жо Денчева, Вие сте се изказали по 

време на комисията, нямате какво да допълните? 

/Г-жа Денчева отговори утвърдително/ 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания не са заявени. 

Преминаваме към гласуване на предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой      на 

съветниците – 19 гласа „за”.    

Предложението беше поставено на  гласуване: 
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1. Александра Тодорова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Венцислава Йорданова: За 

7. Георги Марков: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Даниела Андреева: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Димитър Манолов: За 

13. Дончо Бораджиев: За 

14. Драгомир Йосифов: За 

15. Жельо Желев: За 

16. Иван Александров: За 

17. Ирена Стасинопулу: За 

18. Йордан Свраков: За 

19. Калина Широкова: За 

20. Лили Матева: За 

21. Мавроди Калейнски: За 

22. Мирослав Трифонов: За 

23. Михаил Михалев: За 

24. Момчил Иванов: За 

25. Петко Тюфекчиев: За 

26. Росен Иванов: За 

27. Соня Будева: За 

28. Стефан Войчев: За 

29. Стилян Найденов: За 

30. Тихомир Нанев: За 

31. Тодор Тодоров: За 

32. Христо Стоев: За 

33. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 33 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 368 

 

 

1. На основание чл.21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, чл.2, чл.15, ал.1, т.8 от НАРЕДБА за 

условията и реда за упражняване правата на собственост в търговски дружества, 

участието в граждански дружества и сключването на договори за съвместна дейност от 

Община Велико Търново, Великотърновски общински съвет дава съгласие на 

Управителя на „Специализирана болница за активно лечение на пневмо - фтизиатрични 

заболявания „Д-р Трейман” ЕООД гр. Велико Търново с ЕИК 000 130 104 за извършване 

на разход със собствени средства на търговското дружество за извършване на ремонт на 

покрива на медицинското лечебно заведение със собствени средства на търговското 

дружество на стойност до 75 000.00лв. с ДДС. 

2.  Разходът по т.1 да се извърши по реда ЗОП. 
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3. Задължава Управителя на „Специализирана болница за активно лечение на 

пневмо-фтизиатрични заболявания „Д-р Трейман” ЕООД гр. Велико Търново с ЕИК 000 

130 104 да предостави информация относно предприетите действия по изпълнение на 

Решението. 

 

ПО ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Покана от Управителя на „Пазари – Велико 

Търново“ ООД, гр. Велико Търново, за свикване на редовно Общо събрание на 

съдружниците на 27.09.2024 година., Вх. № 917/09.09.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Покана от Управителя на „Пазари – 

Велико Търново“ ООД, гр. Велико Търново, за свикване на редовно Общо събрание на 

съдружниците на 27.09.2024 година., Вх. № 917 от 09.09.2024 г. 

ПК по ИВ,  ПК по БФ приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма заявени изказвания. 

Преминаваме към гласуване на предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”.    

Предложението беше поставено на  гласуване: 

1. Александра Тодорова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Венцислава Йорданова: За 

7. Георги Марков: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Даниела Андреева: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Димитър Манолов: За 

13. Дончо Бораджиев: За 

14. Драгомир Йосифов: За 

15. Жельо Желев: За 

16. Иван Александров: За 

17. Ирена Стасинопулу: За 

18. Йордан Свраков: За 

19. Калина Широкова: За 

20. Лили Матева: За 

21. Мавроди Калейнски: За 

22. Мирослав Трифонов: За 

23. Михаил Михалев: За 

24. Момчил Иванов: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Соня Будева: За 

27. Стефан Войчев: За 

28. Стилян Найденов: За 

29. Тихомир Нанев: За 
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30. Тодор Тодоров: За 

31. Христо Стоев: За 

32. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 32 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 369 

 

1. На основание чл.21, ал.1, т.9 от ЗМСМА във връзка с чл.137, ал.1, т.3 и т.5 от ТЗ и  чл.2, 

чл.9, ал.1, т.3, т.5, чл.14; чл.27, ал.1 и чл.28 от Наредба за условията и реда за упражняване 

правата на собственост в търговските дружества, участието в граждански дружества и 

сключването на договори за съвместна дейност от Община Велико Търново, 

Великотърновски общински съвет възлага на представителя на Община Велико Търново 

в редовно Общо събрание на съдружниците на "Пазари-Велико Търново" ООД, гр. Велико 

Търново, ЕИК 104591929, на 27.09.2024 г. от 10.30 часа в административната сграда на 

„Пазари - Велико Търново" ООД, гр. Велико Търново, ЕИК 104591929, бул. „България" 

№1, да гласува съобразно дневния ред, както следва: 

 

              По т.1 от дневния ред – да се гласува „за“;                                                                                                                    

По т.2 от дневния ред – да се гласува „за“;                                                                                                              

По т.3 от дневния ред – да се гласува „за“ и                                                                                                          

По т.4 от дневния ред – да се гласува „за“;                                                                                                                 

                                                                                                                                                                                                          

2. На основание чл.21, ал.1, т.9 от ЗМСМА, чл. 137, ал.1, т.3 и т.5 от ТЗ; чл.9, ал.1, т.3; 

т.5; чл.14; чл.27, ал.1 и чл.28, ал.2 от Наредба за условията и реда за упражняване правата 

на собственост в търговските дружества, участието в граждански дружества и 

сключването на договори за съвместна дейност от Община Велико Търново, 

Великотърновски общински съвет определя за представител на Община Велико Търново 

в редовно Общо събрание на съдружниците на „Пазари - Велико Търново" ООД, гр. 

Велико Търново, ЕИК 104591929 на 27.09.2024 г„ бул. „България" №1, Росен ….. Иванов 

……………. 

 

3. На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, чл. 137, ал.1, т.3 и т.5 ТЗ, чл.2; чл.9, ал.1, т.3, 

т.5 и чл.28, ал.1 от Наредба за условията и реда за упражняване правата на собственост в 

търговските дружества, участието в граждански дружества и сключването на договори за 

съвместна дейност от Община Велико Търново, Великотърновски общински съвет възлага 

на представителя на Община Велико Търново да подготви доклад и внесе информация за 

взетите решения по всички точки от дневния ред в срок от 3 дни от провеждане на редовно 

Общо събрание на съдружниците на „Пазари - Велико Търново" ООД, гр. Велико Търново, 

ЕИК 104591929  на 30.09.2024 г. 

 

ПО ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Освобождаване на ученици от Спортно училище 

„Георги Живков“, гр. Велико Търново от месечна такса за ползване на общежитие 

за учебната 2024/2025 година, Вх. № 921/10.09.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Освобождаване на ученици от Спортно 

училище „Георги Живков“, гр. Велико Търново от месечна такса за ползване на 

общежитие за учебната 2024/2025 година, Вх. № 921 от 10.09.2024 г. 

ПК по ОНКР, ПК по СДМ, ПК по БФ приема предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението.. 
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Няма заявени изказвания. 

Подлагам на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой      на 

съветниците – 19 гласа „за”.    

Предложението беше поставено на  гласуване: 

1. Александра Тодорова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Венцислава Йорданова: За 

7. Георги Марков: За 

8. Даниела Андреева: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Димитър Манолов: За 

12. Дончо Бораджиев: За 

13. Драгомир Йосифов: За 

14. Жельо Желев: За 

15. Иван Александров: За 

16. Ирена Стасинопулу: За 

17. Йордан Свраков: За 

18. Калина Широкова: За 

19. Лили Матева: За 

20. Мавроди Калейнски: За 

21. Мирослав Трифонов: За 

22. Михаил Михалев: За 

23. Момчил Иванов: За 

24. Петко Тюфекчиев: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Соня Будева: За 

27. Стефан Войчев: За 

28. Стилян Найденов: За 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Тодор Тодоров: За 

31. Христо Стоев: За 

32. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 32 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 370 

 

  На основание чл. 17, ал.1, т. 3 и чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, във връзка с чл. 8, ал. 6 от Закона за местните 

данъци и такси, Великотърновски общински съвет реши: 

   Учениците от Спортно училище „Георги Живков“, които ползват общежитие в гр. 

Велико Търново да не заплащат такса по реда на чл. 25, ал. 2 от Наредба за определянето 



Протокол № 15  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 26.09.2024 г. 

 

19 

 

и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на Община 

Велико Търново за учебната 2024/2025 година. 

 

ПО СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Преместване на Клуб на пенсионера и инвалида 

„Люляк“ в с. Плаково, община Велико Търново в сградата на Народно читалище 

„Просвета – Плаково 1873“, с. Плаково, Вх. № 918/09.09.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преместване на Клуб на пенсионера и 

инвалида „Люляк“ в с. Плаково, община Велико Търново в сградата на Народно 

читалище „Просвета – Плаково 1873“, с. Плаково, Вх. № 918 от 09.09.2024 г. 

ПК по ОС, ПК по ЗСД, ПК по ОНКР приемат предложението. 

Давам думата на Петя Тотева – кмет на с. Плаково. 

Г-жа ПЕТЯ ТОТЕВА: Потвърждавам даденото от мен положително 

становище по повод преместването на Клуба на пенсионера и инвалида в село Плаково 

в читалищната сграда на първия етаж.  

Смятам, че там ще е в пъти по-удобно за хората от пенсионерския клуб като 

обстановка. Мисля, че там дейността ще бъде извършвана от тях в пъти по-добре, по-

уютно е, по-свежо е. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението. 

Не са заявени изказвания. 

Поставям предложението на гласуване. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой      на 

съветниците – 19 гласа „за”.    

Предложението беше поставено на  гласуване: 

1. Александра Тодорова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Венцислава Йорданова: За 

7. Георги Марков: За 

8. Даниела Андреева: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Димитър Манолов: За 

12. Дончо Бораджиев: За 

13. Драгомир Йосифов: За 

14. Жельо Желев: За 

15. Иван Александров: За 

16. Ирена Стасинопулу: За 

17. Йордан Свраков: За 

18. Калина Широкова: За 

19. Калоян Янков: За 

20. Лили Матева: За 

21. Мавроди Калейнски: За 

22. Мирослав Трифонов: За 
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23. Михаил Михалев: За 

24. Момчил Иванов: За 

25. Петко Тюфекчиев: За 

26. Росен Иванов: За 

27. Соня Будева: За 

28. Стефан Войчев: За 

29. Стилян Найденов: За 

30. Тихомир Нанев: За 

31. Тодор Тодоров: За 

32. Христо Стоев: За 

33. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 33 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 371 

 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 отЗакона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 5, ал. 4 от Наредба за организацията и дейността на клубовете на 

пенсионерите и инвалидите в Община Велико Търново, приета с Решение 

№86/11.03.2004г., изменена и допълнена с Решение №397/25.10.2012 г. на 

Великотърновски общински съвет и във връзка с Предложение с вх. №1028-00-

31/23.07.2024 г. от г-жа Петя Тотева – Кмет на Кметство с. Плаково за преместване на 

Клуб на пенсионера и инвалида „Люляк“, с. Плаково на първия етаж в сградата на 

Народно читалище „Просвета – Плаково 1873“, с. Плаково, където да продължи да 

реализира своята дейност и Становище с вх. №76-382-2/04.09.2024 г. от г-жа Полина 

Димова – Председател на Народно читалище „Просвета – Плаково 1873“, с. Плаково, 

Великотърновски общински съвет: 

1. Дава съгласие за преместване на Клуб на пенсионера и инвалида „Люляк“, с. 

Плаково в сградата на Народно читалище „Просвета – Плаково 1873“, с. Плаково, Корпус 

1, първи етаж, в следните помещения: фоайе и стая, считано 01.10.2024 г. 

2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи допълнително 

споразумение /анекс/ към Договора от 20.05.2024 г. за учредено безвъзмездно право на 

ползване в полза на Народно читалище „Просвета – Плаково 1873“, с. Плаково за 

помещенията, определени в т. 1 за Клуб на пенсионера и инвалида „Люляк“, за срока на 

действие на договора. 

 

ПО ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Включване в Годишен план за приватизация за 

2024 година и откриване процедура за приватизация на общински нежилищен 

имот, със стопанско предназначение, с. Ресен, Вх. № 877/20.08.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Включване в Годишен план за 

приватизация за 2024 година и откриване процедура за приватизация на общински 

нежилищен имот, със стопанско предназначение, с. Ресен, Вх. № 877 от 20.08.2024 г. 

Давам думата на Радослава Иванова – кмет на с. Ресен.  

Г-жа РАДОСЛАВА ИВАНОВА: Давам положително становище за включване 

на общинския нежилищен имот в Плана за приватизация за 2024, както и да бъде открита 

по приватизация на същия имот, тъй като той не се ползва повече от 30 г. по 
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предназначение, а има и постъпили инвестиционни намерения. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението. 

Няма заявени изказвания. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой      на 

съветниците – 19 гласа „за”.    

 

Предложението беше поставено на  гласуване: 

1. Александра Тодорова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Венцислава Йорданова: За 

7. Георги Марков: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Даниела Андреева: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Димитър Манолов: За 

13. Дончо Бораджиев: За 

14. Драгомир Йосифов: За 

15. Жельо Желев: За 

16. Иван Александров: За 

17. Ирена Стасинопулу: За 

18. Йордан Свраков: За 

19. Калина Широкова: За 

20. Калоян Янков: За 

21. Мавроди Калейнски: За 

22. Мирослав Трифонов: За 

23. Михаил Михалев: За 

24. Момчил Иванов: За 

25. Петко Тюфекчиев: За 

26. Росен Иванов: За 

27. Соня Будева: За 

28. Стефан Войчев: За 

29. Стилян Найденов: За 

30. Тихомир Нанев: За 

31. Тодор Тодоров: За 

32. Христо Стоев: За 

33. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 33 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 
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РЕШЕНИЕ № 372 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.3, ал.3, т.2 и чл.4, ал.4 от ЗПСК, 

Великотърновски общински съвет: 

1. Изважда от Годишния план за приватизация за 2023 г. и закрива процедурата 

за приватизация на общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, 

представляващ: „ Поземлен имот с идентификатор 62517.500.295 по КККР на с. Ресен, 

за който имот е отреден УПИ Х от кв.22а по ПУП на с. Ресен, заедно с построени в него 

сграда за битови услуги (бивша баня), гараж и стопанска постройка“ – собственост на 

Община Велико Търново, открита с решение № 1259 на Великотърновски общински 

съвет, взето по Протокол № 50 от 23.02.2023 г. 

2. Включва в Годишния план за приватизация за 2024 година и открива процедура 

за приватизация на общински нежилищeн имот, със стопанско предназначение, 

представляващ: „Поземлен имот с идентификатор 62517.500.1121 по КККР на с. Ресен, 

за който имот е отреден УПИ ХІІ-295 – „за обществено обслужване“ от кв.22а по ПУП 

на с. Ресен, заедно с построената в имота сграда с идентификатор 62517.500.1121.1 по 

КККР на с. Ресен“ – собственост на Община Велико Търново. 

2.1. Забранява извършването на разпоредителни сделки с имота, сключването на 

договори с предмет имота по т.1 за придобиване дялово участие, за наем, за съвместна 

дейност, за кредит, за обезпечаване на вземания и поемане на менителнични задължения, 

освен с разрешение на общинския съвет. 

2.2. Възлага на Общинска агенция за приватизация да подготви и осъществи 

приватизационната сделка за имота по установения от закона ред и приетите решения от 

общинския съвет. 

2.3. Определя 30 на сто от постъпленията след продажбата на описания в т. 2 

недвижим имот да се използват за финансиране на изграждането, за основен и текущ 

ремонт на социалната и техническата инфраструктура на територията на с. Ресен. 

 

ПО ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на анализ на правното състояние, 

начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на общински 

нежилищен имот, със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 

934/17.09.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Приемане на анализ на правното 

състояние, начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на общински 

нежилищен имот, със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 934 от 

17.09.2024 г. 

Давам думата за изказвания по предложението.  

Изказвания не са заявени. 

Подлагам предложението на гласуване. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой      на 

съветниците – 19 гласа „за”.    

Предложението беше поставено на  гласуване: 

1. Александра Тодорова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 
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6. Венцислава Йорданова: За 

7. Георги Марков: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Даниела Андреева: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Димитър Манолов: За 

13. Дончо Бораджиев: За 

14. Драгомир Йосифов: За 

15. Жельо Желев: За 

16. Иван Александров: За 

17. Ирена Стасинопулу: За 

18. Йордан Свраков: За 

19. Калина Широкова: За 

20. Лили Матева: За 

21. Мавроди Калейнски: За 

22. Мирослав Трифонов: За 

23. Михаил Михалев: За 

24. Момчил Иванов: За 

25. Петко Тюфекчиев: За 

26. Росен Иванов: За 

27. Соня Будева: За 

28. Стефан Войчев: За 

29. Стилян Найденов: За 

30. Тихомир Нанев: За 

31. Тодор Тодоров: За 

32. Христо Стоев: За 

33. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 33 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 373 

 

На основание чл.3, ал.3, т.2, чл.4, ал.4, чл.31, ал.1 и чл.32, ал.3, т.1 от ЗПСК, чл.21, 

ал.1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 45, ал. 5, т. 1 от ЗДДС, чл.5 и чл.6 от Наредбата за търговете и 

конкурсите и свое решение № 305 от 25.07.2024 г. (ДВ, бр.72/2024 г.), Великотърновски 

общински съвет: 

1. Приема анализ на правното състояние и доклад за приватизационна оценка на 

общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, представляващ: „Поземлен 

имот с идентификатор 10447.512.133 по КККР на гр. Велико Търново, за който имот е 

отреден УПИ ХХІІ – „за производствени и складови дейности“ от кв.170 по ПУП на гр. 

Велико Търново“ – собственост на Община Велико Търново. Сделката се облага с ДДС. 

 2. Определя начална цена за продажба на посочения в т. 1 обект в размер на 282 

900 лева, в която не е включена стойността на дължимия ДДС и определя начин за 

продажба чрез публичен търг с явно наддаване, при стъпка на наддаване в размер на 28 

250 лева. 

 3. Търгът да се проведе при следните условия: дата на търга – на 21-вия ден след 

датата на обнародване на това решение в „Държавен  вестник“, като в случай че 21-вият 

ден съвпада с неработен ден, търгът ще се проведе в първия следващ работен ден; начало 

на търга – 14:00 часа; място на търга - стая 419 в сградата на Община Велико Търново. 
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 4. Утвърждава тръжна документация и договор за продажба за обекта. Определя 

цена за продажба на комплект тръжна документация в размер на 300 лева (с ДДС). 

Цената на тръжната документация се заплаща по сметка № BG 95 SOMB 9130 3124 7614 

00 на Общинска агенция за приватизация (ОбАП) при „Общинска банка” АД - клон 

Велико Търново, BIC код SOMB BGSF. Тръжната документация се получава след 

представяне в ОбАП на документ за извършено плащане - стая 419 в сградата на Община 

В. Търново, всеки работен ден и до 10:00 ч. на деня, предхождащ датата на търга. 

 5. За допускане до участие в търга кандидатите да внесат депозит в размер на 84 

870 лева. Депозитът се внася по сметка № BG59 SOMB 9130 3324 7614 01 на ОбАП при 

“Общинска банка” АД- клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF- до 16:00 ч. на деня 

, предхождащ датата на търга. 

6. Заплащането на договорената цена, заедно с дължимия ДДС и сключването на 

договор за продажба да се извърши в 30-дневен срок от датата на заповедта за определяне 

на купувач. Дължимата сума, заедно с начисления ДДС и представляваща разлика между 

договорената цена и внесения депозит, да се заплати в български лева по сметка № BG95 

SOMB 9130 3124 7614 00 на ОбАП, при „Общинска банка” АД - клон Велико Търново, 

BIC код SOMB BGSF. Непарични платежни средства не се приемат. 

     За обекта се допуска разсрочено плащане при следните условия: начална 

вноска – не по-малка от 30 на сто от достигнатата на търга продажна цена (без ДДС), 

срок за издължаване на остатъка от продажната цена - до 24 месеца, считано от датата на 

сключване на договора, на равни вноски, всяка от които е дължима през не повече от 

шест месеца, считано от предходната вноска по разсроченото плащане. 

7. Срок за оглед на обекта - всеки работен ден и до 12:00 часа на деня, предхождащ 

датата на търга, като в случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът изтича в 

последния работен ден, предхождащ датата на търга.  

8. Документи за участие в търга се подават в ст. 419 в сградата на Община В. 

Търново - всеки работен ден и до 17:00 ч. на деня, предхождащ датата на търга, като в 

случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът изтича в последния работен ден, 

предхождащ датата на търга. 

9. Възлага на ОбАП да организира приватизационната сделка за обекта по 

установения от закона ред и взетите решения от ВТОбС. 

10. При неявяване на купувачи, повторен търг да се проведе 14 дни след датата на 

търга, при същите условия, като в случай че така определеният ден съвпада с неработен 

ден, търгът ще се проведе в първия следващ работен ден.  

11. В случай на неявяване на купувачи и за обявения повторен търг, да се проведат 

последващи поредни търгове на 28-ия ден след обявената датата за съответния предходен 

търг, при условията на настоящото решение, като в случай че така определеният ден 

съвпада с неработен ден, търгът се провежда в първия следващ работен ден. 

Решението да се обнародва в „Държавен вестник“ и да се публикува на интернет 

страницата на Великотърновски общински съвет. 

 

ПО ДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, 

с. Малки чифлик,  Вх.910/09.09.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Прекратяване на съсобственост чрез 

продажба, с. Малки чифлик,  Вх. № 910 от 09.09.2024 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП,  ПК по ЗГОС приемат предложението. 

Давам думата на Иван Чолаков – кмет на с. Малки чифлик. 

Г-н ИВАН ЧОЛАКОВ: Давам положително становище за прекратяване на 

съсобственост на имот в село Малки чифлик. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението. 

Няма заявени изказвания. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой      на 

съветниците – 19 гласа „за”.    

Предложението беше поставено на  гласуване: 

1. Александра Тодорова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Венцислава Йорданова: За 

7. Георги Марков: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Даниела Андреева: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Димитър Манолов: За 

13. Дончо Бораджиев: За 

14. Драгомир Йосифов: За 

15. Жельо Желев: За 

16. Иван Александров: За 

17. Ирена Стасинопулу: За 

18. Йордан Свраков: За 

19. Калина Широкова: За 

20. Лили Матева: За 

21. Мавроди Калейнски: За 

22. Мирослав Трифонов: За 

23. Михаил Михалев: За 

24. Петко Тюфекчиев: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Соня Будева: За 

27. Стефан Войчев: За 

28. Стилян Найденов: За 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Тодор Тодоров: За 

31. Христо Стоев: За 

32. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 32 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 374 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2024 г.  недвижим имот - частна 

общинска собственост: 
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- общинско място с площ от 174 /сто седемдесет и четири/ кв. м, актувано с Акт 

за частна общинска собственост № 8316/17.07.2024 г., представляващо 174/581 /сто 

седемдесет и четири върху петстотин осемдесет и една/ идеални части от поземлен имот 

с идентификатор 46532.670.15 /четири шест пет три две точка шест седем нула точка 

едно пет/ по кадастралната карта и кадастралните регистри на с. Малки чифлик, целият 

с площ от 581 /петстотин осемдесет и един/ кв. м, останалата част от който е собственост 

на Милко ….. Милов с адрес: …… 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 36, ал. 1, т. 2 от ЗОС, чл. 64, ал. 

1 и ал. 2, т. 2 от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие за прекратяване 

на съществуваща съсобственост чрез продажба на общинската част от недвижим имот: 

- общинско място с площ от 174 /сто седемдесет и четири/ кв. м, актувано с Акт 

за частна общинска собственост № 8316/17.07.2024 г., представляващо 174/581 /сто 

седемдесет и четири върху петстотин осемдесет и една/ идеални части от поземлен имот 

с идентификатор 46532.670.15 /четири шест пет три две точка шест седем нула точка 

едно пет/ по кадастралната карта и кадастралните регистри на с. Малки чифлик, целият 

с площ от 581 /петстотин осемдесет и един/ кв. м, останалата част от който е собственост 

на Милко ….. Милов с адрес: ……... 

3. Определя цена въз основа на експертна оценка, изготвена от оценител на 

недвижими имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 4 916 лв. /четири хиляди деветстотин 

и шестнадесет лева/. Всички необходимо присъщи разходи по сделката – такса по чл. 56а 

от НОАМТЦУ, местен данък, стойност на експертната оценка, такса вписване и др., са 

за сметка на Милко …..Милов с адрес: ……... 

4. Великотърновски общински съвет определя 30% от постъпленията след 

продажбата да се използват за финансиране на изграждането, за основен и текущ ремонт 

на социалната и техническа инфраструктура на с. Малки чифлик. 

5. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши необходимите 

действия по прекратяване на съсобствеността в съответствие с разпоредбите на Закона 

за общинската собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество.  

 

ПО ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварителен договор по чл.15, ал.3 и 

ал.5 от Закон за устройство на територията, гр. Велико Търново, Вх. № 

913/09.09.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предварителен договор по чл. 15, ал. 3 и 

ал. 5 от Закона за устройство на територията, гр. Велико Търново, Вх. № 913 от 

09.09.2024 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания не са заявени. 

Преминаваме към гласуване на предложението. 

Гласуването е  с мнозинство две трети от общия брой на съветниците – 25  гласа 

„за”. 

Предложението беше поставено на  гласуване: 

1. Александра Тодорова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 
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4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Венцислава Йорданова: За 

7. Георги Марков: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Даниела Андреева: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Димитър Манолов: За 

13. Дончо Бораджиев: За 

14. Драгомир Йосифов: За 

15. Жельо Желев: За 

16. Иван Александров: За 

17. Ирена Стасинопулу: За 

18. Йордан Свраков: За 

19. Калина Широкова: За 

20. Лили Матева: За 

21. Мавроди Калейнски: За 

22. Мирослав Трифонов: За 

23. Момчил Иванов: За 

24. Петко Тюфекчиев: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Соня Будева: За 

27. Стефан Войчев: За 

28. Стилян Найденов: За 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Христо Стоев: За 

31. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 31 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 375 

 

1. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.6, ал.1 и ал.3 от ЗОС и чл.3, 

ал.3 от НРПУРОИ, Великотърновски общински съвет дава съгласие общинска земя с 

площ от 843 кв. м. /проектен имот с проектен идентификатор 10447.517.292/, 

представляваща част от ПИ с идентификатор 10447.517.48 – за второстепенна улица – 

публична общинска собственост, която съгласно ЧИ на ПУП-ПР се отнема и попада в 

новопроектиран УПИ XXII-18 „за производствени и складови дейности“ от кв.570 по 

плана на гр. Велико Търново - частна собственост /ПИ с идентификатор 10447.517.173/, 

да бъде обявена за частна общинска собственост. 

2.    На основание чл. 21, ал.1, т. 8 от ЗМСМА и чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от Закона за 

устройство на територията, Великотърновски общински съвет дава съгласие за 

сключване на предварителен договор за прехвърляне правото на собственост върху част 

от имот в обхвата на разработка, приета с Решение №64 по протокол №7 от 07.08.2024 г. 

на Експертен съвет по устройство на територията при Община Велико Търново, като: 

2.1. Община Велико Търново прехвърля на „Фьоникс Фарма“ ЕООД, ЕИК 

203283623, с адрес гр. София, ул. „Околовръстен път“ №199, вх. А, правото на 

собственост върху общинска земя с площ от 843 кв. м. /проектен имот с проектен 

идентификатор 10447.517.292/, представляваща част от ПИ с идентификатор 
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10447.517.48 – за второстепенна улица, която съгласно ЧИ на ПУП-ПР попада в 

новопроектиран УПИ XXII-18 „за производствени и складови дейности“ от кв.570 по 

плана на гр. Велико Търново /ПИ с идентификатор 10447.517.173/, собственост на 

„Фьоникс Фарма“ ЕООД, ЕИК 203283623, с адрес гр. София, ул. „Околовръстен път“ 

№199, вх. А, срещу актуална пазарна цена, определена от оценител на имоти, в размер 

на 161 100,00 /сто шестдесет и една хиляди и сто/ лева без начислен ДДС;  

2.2. Всички разноски по сключване на сделката – стойност на имота, предмет на 

прехвърлителната сделка, ДДС, местен данък, такса по чл.56а от НОАМТЦУ, такса 

вписване, стойност на изготвената експертна оценка и др., са за сметка на „Фьоникс 

Фарма“ ЕООД, ЕИК 203283623, с адрес гр. София, ул. „Околовръстен път“ №199, вх.А. 

3. Възлага на Кмета на ОБЩИНА ВЕЛИКО ТЪРНОВО да сключи предварителен 

договор на основание чл.15 ал.3 и ал.5 от ЗУТ, а след влизане в сила на проекта за ЧИ на 

ПУП-ПРЗ – да сключи окончателен договор за прехвърляне правото на собственост 

върху част от недвижим имот. 

 

ПО ДВАНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Учредяване на безвъзмездно право на 

ползване върху земеделски земи от ОПФ в полза на читалища, с. Миндя, Вх. № 

838/08.08.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Учредяване на безвъзмездно право на 

ползване върху земеделски земи от ОПФ в полза на читалища, с. Миндя, Вх. № 838 от 

08.08.2024 г. 

ПК по ОС, ПК по ЗГОС приемат предложението. 

ПК по ОНКР приема предложението заедно с корекцията на т. 4 от проекта за 

решение: 

„Читалищата, на които са предоставени земи за безвъзмездно ползване, 

ежегодно да представят отделен отчет пред отдел "Управление на общинската 

собственост" за начина на ползване на предоставените земи, размера на придобитите 

средства от това ползване и начините на тяхното изразходване“. 

Давам думата на Десислава Иванова – кмет на с. Миндя. 

Г-жа ДЕСИСЛАВА ИВАНОВА: Давам моето положително становище и го 

потвърждавам. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението. 

Не са заявени изказвания. 

Колеги, искам да кажа, че се работи по промяна в Наредбата за общинската 

собственост това да бъде вкарано като цяло и все пак , г-жо Желева, и общинските 

съветници да получават информация по някакъв начин, която се получава към отдела 

като отчет към края на годината. Работя по тази промяна заедно с Общинската 

администрация.  

Преминаваме към гласуване. 

Подлагам на гласуване предложението на ПК по ОНКР - корекцията на т. 4 от 

проекта за решение:  

„Читалищата, на които са предоставени земи за безвъзмездно ползване, 

ежегодно да представят отделен отчет пред отдел "Управление на общинската 

собственост" за начина на ползване на предоставените земи, размера на придобитите 

средства от това ползване и начините на тяхното изразходване“. 
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Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на  гласуване: 

1. Александра Тодорова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Венцислава Йорданова: За 

7. Георги Марков: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Даниела Андреева: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Димитър Манолов: За 

13. Дончо Бораджиев: За 

14. Драгомир Йосифов: За 

15. Жельо Желев: За 

16. Иван Александров: За 

17. Ирена Стасинопулу: За 

18. Йордан Свраков: За 

19. Калина Широкова: За 

20. Калоян Янков: За 

21. Лили Матева: За 

22. Мавроди Калейнски: За 

23. Мирослав Трифонов: За 

24. Михаил Михалев: За 

25. Момчил Иванов: За 

26. Петко Тюфекчиев: За 

27. Росен Иванов: За 

28. Соня Будева: За 

29. Стефан Войчев: За 

30. Стилян Найденов: За 

31. Тихомир Нанев: За 

32. Тодор Тодоров: За 

33. Христо Стоев: За 

34. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 34 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване основното 

предложението с направеното допълнение. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на  гласуване: 

1. Александра Тодорова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 
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4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Венцислава Йорданова: За 

7. Георги Марков: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Даниела Андреева: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Димитър Манолов: За 

13. Дончо Бораджиев: За 

14. Драгомир Йосифов: За 

15. Жельо Желев: За 

16. Иван Александров: За 

17. Ирена Стасинопулу: За 

18. Йордан Свраков: За 

19. Калина Широкова: За 

20. Калоян Янков: За 

21. Лили Матева: За 

22. Мавроди Калейнски: За 

23. Мирослав Трифонов: За 

24. Михаил Михалев: За 

25. Момчил Иванов: За 

26. Петко Тюфекчиев: За 

27. Соня Будева: За 

28. Стефан Войчев: За 

29. Стилян Найденов: За 

30. Тихомир Нанев: За 

31. Тодор Тодоров: За 

32. Христо Стоев: За 

33. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 33 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 376 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 8, ал. 9 от Закона за общинската собственост, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с общинско имущество за 2024 г., поземлени имоти с идентификатори 

№№48278.64.1 и 48278.84.5 по КК и КР на с. Миндя, Община Велико Търново, с обща 

площ 47 274 кв. м. 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 39, ал. 5 от Закона за общинската 

собственост, чл. 79, ал. 4 от НРПУРОИ, във връзка с §6 от ПЗР на Закона за народните 

читалища, Великотърновски общински съвет предоставя за безвъзмездно ползване на 

НЧ „Развитие-1893“, ЕИК:104070140, със седалище и адрес на управление: с. Миндя, 

представлявано от Председателя – Димитринка ….. Иванова, за срок от 10 (десет) 

години, считано от 01.10.2024 г. на поземлени имоти с идентификатори №№48278.64.1 

и 48278.84.5 по КК и КР на с. Миндя, Община Велико Търново, с обща площ 47 274 кв. 

м. 
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3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи необходимите 

административни действия, съгласно действащата нормативна уредба. 

4. Читалищата, на които са предоставени земи за безвъзмездно ползване, 

ежегодно да представят отделен отчет пред отдел „Управление на общинската 

собственост“ за начина на ползване на предоставените земи, размера на придобитите 

средства от това ползване и начините на тяхното изразходване. 

 

ПО ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Учредяване на безвъзмездно право на 

ползване върху недвижим имот – частна общинска собственост, с. Церова кория, 

Вх. № 912/09.09.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Учредяване на безвъзмездно право на 

ползване върху недвижим имот – частна общинска собственост, с. Церова кория, Вх. № 

912 от 09.09.2024 г. 

ПК по ОС, ПК по ОНКР приемат предложението. 

Давам думата на Христо Кунчев – кмет на с. Церова кори 

Г-н ХРИСТО КУНЧЕВ: Читалище „Развитие 1883 г.“, с. Церова кория е 

работещо читалище с шест действащи форми. За последните години откакто съм кмет, 

се обнови на 90 % дограмата, което не е малко; изцяло ремонтирана сцена с осветление; 

в момента продължавам да работя с частичен ремонт на покрива и т.н. 

Във връзка с предната точка да спомена, че именно чрез средствата, които 

извоювах в първия ми мандат, от Общината – дължимото по закон, 50 декара, именно от 

тези пари ремонтирам читалището, така че отчетът ще бъде много лесен за тези, които 

се грижат за читалищата си. 

Давам положително становище да се отдаде за 10 г. безвъзмездно общинската 

собственост, тъй като има още и много работа, и много дейност. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението. 

Изказвания не са заявени.  

Подлагам на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой      на 

съветниците – 19 гласа „за”.    

Предложението беше поставено на  гласуване: 

1. Александра Тодорова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Венцислава Йорданова: За 

7. Георги Марков: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Даниела Андреева: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Димитър Манолов: За 

13. Дончо Бораджиев: За 
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14. Драгомир Йосифов: За 

15. Жельо Желев: За 

16. Иван Александров: За 

17. Ирена Стасинопулу: За 

18. Йордан Свраков: За 

19. Калина Широкова: За 

20. Калоян Янков: За 

21. Лили Матева: За 

22. Михаил Михалев: За 

23. Момчил Иванов: За 

24. Петко Тюфекчиев: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Соня Будева: За 

27. Стефан Войчев: За 

28. Стилян Найденов: За 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Тодор Тодоров: За 

31. Христо Стоев: За 

32. Юлия Тонкова: За 

Г-н Мавроди Калейнски заяви, че гласува „за“. 

Предложението беше прието с 33 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 377 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2024 г. недвижим имот – частна 

общинска собственост: 

 

Читалищна сграда със застроена площ от 476 кв. м, състояща се от: 
 

- Сутерен: фоайе, малък салон, три броя складове, два броя тоалетни с умивални, 

едно помещение и стълбище; 

- Първи етаж: фоайе, голям салон, сцена, две гримьорни, три броя помещения, 

коридор и стълбище за втория етаж; 

- Втори етаж: читалня, библиотека, книгохранилище, кинокабина, два броя 

помещения, балкон, стълбищна площадка и коридор, 

построена в УПИ V от кв. 61 по плана на с. Церова кория, актувана с Акт за частна 

общинска собственост № 5716/07.08.2013 г.  

 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 39, ал. 5 от ЗОС, чл. 79, ал. 4 от 

НРПУРОИ и § 4, ал. 1 от ПЗР на ЗНЧ, Великотърновски общински съвет дава съгласие 

за учредяване на безвъзмездно право на ползване за срок от 10 /десет/ години върху 

недвижим имот – частна общинска собственост, представляващ: 

 

Читалищна сграда със застроена площ от 476 кв. м, състояща се от: 
 

- Сутерен: фоайе, малък салон, три броя складове, два броя тоалетни с умивални, 

едно помещение и стълбище; 
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- Първи етаж: фоайе, голям салон, сцена, две гримьорни, три броя помещения, 

коридор и стълбище за втория етаж; 

- Втори етаж: читалня, библиотека, книгохранилище, кинокабина, два броя 

помещения, балкон, стълбищна площадка и коридор, 

построена в УПИ V от кв. 61 по плана на с. Церова кория, актувана с Акт за частна 

общинска собственост № 5716/07.08.2013 г.  

в полза на Народно читалище „Развитие - 1883” с. Церова кория, ЕИК 104065263, 

с адрес: с. Церова кория, ул. „Първа“ № 1, представлявано от Христо …. Кунчев. 

 

 3. Всички текущи разходи, както и разходите по поддръжка и ремонт на сградата, 

са за сметка на Читалищното настоятелство на Народно читалище „Развитие - 1883” с. 

Церова кория. 

 4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички необходими 

административни действия, съгласно изискванията на Закона за общинска собственост и 

Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 

 

ПО ЧЕТИРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предоставяне на общинско жилище 

на Олимпийския шампион Магомед Рамазанов, Вх. № 914/09.09.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предоставяне на общинско жилище на 

Олимпийския шампион Магомед Рамазанов, Вх. № 914 от 09.09.2024 г. 

ПК по ОС, ПК по СДМ приема предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания не са заявени. 

Поставям предложението на гласуване. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой      на 

съветниците – 19 гласа „за”.    

Предложението беше поставено на  гласуване: 

1. Александра Тодорова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Венцислава Йорданова: За 

7. Георги Марков: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Даниела Андреева: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Димитър Манолов: За 

13. Дончо Бораджиев: За 

14. Драгомир Йосифов: За 

15. Жельо Желев: За 

16. Иван Александров: За 

17. Ирена Стасинопулу: За 

18. Йордан Свраков: За 

19. Калина Широкова: За 

20. Калоян Янков: За 



Протокол № 15  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 26.09.2024 г. 

 

34 

 

21. Лили Матева: За 

22. Мирослав Трифонов: За 

23. Михаил Михалев: За 

24. Момчил Иванов: За 

25. Петко Тюфекчиев: За 

26. Росен Иванов: За 

27. Соня Будева: За 

28. Стефан Войчев: За 

29. Стилян Найденов: За 

30. Тихомир Нанев: За 

31. Тодор Тодоров: За 

32. Христо Стоев: За 

33. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 33 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 378 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и чл. 31 от Наредбата за реда и условията за установяване на жилищни 

нужди, настаняване и продажба на общински жилища, Великотърновски общински съвет 

дава своето съгласие да бъде настанен в общинско жилище Магомед ….. Рамазанов, 

заедно със семейството му, временно със срок на договора – докато членува в Сдружение 

„Спортен клуб по борба „Илия Павлов“, ЕИК 176440583, със седалище и адрес на 

управление: гр. Велико Търново, ул. „Филип Тотю“ № 18, вписан в Регистъра на 

спортните клубове към Министерство на младежта и спорта с рег. № 138-064 от 

30.01.2020 год., член на Българската федерация по борба с Удостоверение № 

1437/30.01.2020 год. 

2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши всички необходими 

административни действия по изпълнение на настоящото решение. 

 

ПО ПЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Изменение на Решение № 1451/27.07.2023 

г. на Великотърновски общински съвет, Вх. № 911/09.09.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изменение на Решение № 1451 от 

27.07.2023 г. на Великотърновския общински съвет, Вх. № 911 от 09.09.2024 г. 

ПК по ОС, ПК по НПУОР приемат предложението. 

ПК по ОНКР приема предложението и изисква от РИМ – Велико Търново   

становище относно въпросния терен с площ от 500 кв.м. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма заявени изказвания. 

Преминаваме към гласуване. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”.    

Предложението беше поставено на  гласуване: 

1. Александра Тодорова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 
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4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Венцислава Йорданова: За 

7. Георги Марков: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Даниела Андреева: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Димитър Манолов: За 

13. Дончо Бораджиев: За 

14. Драгомир Йосифов: За 

15. Жельо Желев: За 

16. Иван Александров: За 

17. Ирена Стасинопулу: За 

18. Йордан Свраков: За 

19. Калина Широкова: За 

20. Калоян Янков: За 

21. Лили Матева: За 

22. Мавроди Калейнски: За 

23. Мирослав Трифонов: За 

24. Михаил Михалев: За 

25. Момчил Иванов: За 

26. Петко Тюфекчиев: За 

27. Росен Иванов: За 

28. Соня Будева: За 

29. Стефан Войчев: За 

30. Стилян Найденов: За 

31. Тихомир Нанев: За 

32. Тодор Тодоров: За 

33. Христо Стоев: За 

34. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 34 „за“, „против“ няма,  „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 379 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет 

изменя свое Решение № 1451 по протокол № 57 от 27.07.2023 г., както следва: 

В точка 1 от Решението да се чете:  

било: „представляващ Археологически резерват „Античен град Никополис Ад 

Иструм“, включващ територията на античния град и прилежащия му терен с периметър 

зад крепостната стена 0.500 дка, подробно описан в Акт за изключителна държавна 

собственост № 27/17.03.1997 г. и Акт № 1149 от 26.01.2010 г. за поправка на Акт за 

изключителна държавна собственост № 27/17.03.1997 г., представляващ поземлен имот 

№ 000148 по картата на възстановената собственост на землището на с. Никюп, с площ 

от 273,061 дка, а по кадастралната карта и кадастралните регистри на с. Никюп – 

поземлен имот с идентификатор 51740.92.15, с НТП: За археологически паметник на 

културата, с площ от 273,041 дка.“ 

става: „представляващ Археологически резерват „Античен град Никополис Ад 

Иструм“, подробно описан в Акт за изключителна държавна собственост № 
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1831/12.08.2024 г. представляващ поземлен имот с идентификатор 51740.92.15 по 

Кадастралната карта и кадастралните регистри на с. Никюп, с НТП: За археологически 

паметник на културата, с площ от 273 041 кв.м.“ 

2.  В останалата си част текстът на Решение № 1451 остава непроменен. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши всички необходими 

административни действия по изпълнение на настоящото решение.  

 

ПО ШЕСТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Изменение на Решение № 

356/29.08.2024 г. на Великотърновски общински съвет, Вх. № 939/18.09.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изменение на Решение № 356 от 

29.08.2024 г. на Великотърновския общински съвет, Вх. № 939 от 18.09.2024 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението. 

Давам думата на Антон Кръстев – кмет на с. Леденик. 

Г-н АНТОН КРЪСТЕВ: По повод минимума от 30-те процента, които трябва 

да бъдат давани от наем, смятам, че за конкретния случай средствата са що-годе 

достатъчни, но като цяло трябва да действаме занапред за повече и за всички средства от 

наеми през годината. 

Становището ми е положително – наемът да остава 30 % в селото. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”.    

Предложението беше поставено на  гласуване: 

1. Александра Тодорова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Венцислава Йорданова: За 

7. Георги Марков: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Даниела Андреева: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Дончо Бораджиев: За 

13. Драгомир Йосифов: За 

14. Жельо Желев: За 

15. Иван Александров: За 

16. Ирена Стасинопулу: За 

17. Йордан Свраков: За 

18. Калина Широкова: За 

19. Калоян Янков: За 

20. Лили Матева: За 

21. Мавроди Калейнски: За 

22. Мирослав Трифонов: За 

23. Михаил Михалев: За 
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24. Момчил Иванов: За 

25. Петко Тюфекчиев: За 

26. Росен Иванов: За 

27. Стефан Войчев: За 

28. Стилян Найденов: За 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Тодор Тодоров: За 

31. Христо Стоев: За 

32. Юлия Тонкова: За 

Г-н Манолов и г-жа Будева заявиха, че гласуват „за“. 

Предложението беше прието с 34 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 380 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, Великотърновски общински съвет изменя свое Решение № 356 

по протокол № 14 от 29.08.2024 г., като добавя точка IV със следния текст: 

„IV. На основание чл.52 ал.5 т.2 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет 

определя 30% от постъпленията при отдаването под наем да се използват за изпълнение 

на дейности от местно значение в съответното населено място – с. Леденик.“ 

 

2. В останалата си част текстът на Решение № 356 по протокол № 14 от 29.08.2024 

г. остава непроменен. 

 

 

ПО СЕДЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на техническо задание 

по чл.125 от Закона за устройство на територията и даване разрешение за 

изработване ва Подробен устройствен план – План за регулация и план-схеми за 

вертикално планиране, електроснабдяване и водоснабдяване, с. Ресен, Вх. № 

924/11.09.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на техническо задание по чл. 

125 от Закона за устройство на територията и даване разрешение за изработване ва 

Подробен устройствен план – План за регулация и план-схеми за вертикално планиране, 

електроснабдяване и водоснабдяване, с. Ресен, Вх. № 924 от 11.09.2024 г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГОС приемат предложението. 

Давам думата на Радослава Иванова – кмет на с. Ресен. 

Г-жа РАДОСЛАВА ИВАНОВА: Действащият регулационен план на село 

Ресен е изработен през 1961 г. Факт е, че е остарял и компрометиран, затова предлагам 

да бъде изработен нов ПУП, Регулационен план на с. Ресен заедно с териториите на 

квартал Малък Ресен и ЖП-гара – с. Ресен. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението. 

Г-н ДРАГОМИР ЙОСИФОВ: Аз в конкретния случай искам да кажа, че 

всъщност това са едни стратегически планове, които са заложени в Инвестиционната 

програма  на Община В. Търново и тук не става въпрос изобщо само за с. Ресен. Там е 

доброто начало на тези стратегически документи, които Общината започва да създава. 
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Казвам „започва“, защото тук се говори и става въпрос освен за уреждане и оцифряване 

на тези регулационни планове, защото в момента голямо желание имам някои от 

администрацията да смъкне плана на Ресен, ако въобще може да го донесе тук. Той е в 

насипно състояние, на ей-такива късчета и парченца. Това са плановете на 99,9 % от 

Общината. И съобразно Инвестиционната програма, която Общината е предприела, 

освен оцифряването на тези модели, но и включването им в регулационните карти и в 

регулациите граници на населените места със съответните планове и оцифряване. 

Последващите такива планове, което инж. Миткова ни сподели на комисията, ще бъдат 

Самоводене, Беляковец, не ги изброявам всичките, защото не съм запознат 100 % с 

всичките тези територии, но това касае и гр. В. Търново, защото, колкото и странно да е 

за всички нас, в гр. В. Търново все още има територии, които не са урегулирани, т.е., те 

са урбанизирани, но не са урегулирани.  

Аз поздравявам Общината за тази много мащабна и смела инициатива. Това е 

една доста дълга, трудна процедура, към която трябва да се подходи с огромно търпение, 

но тук става въпрос за стратегически документи, които освен за всички граждани на 

Общината, ще са полезни и за администрацията, и за абсолютно всички, които искат да 

се възползват от услугите за по-лесен достъп и т.н. Поздравления към Община В. 

Търново и администрацията за началото на реализацията на тези стратегически 

документи! 

Г-н МАВРОДИ КАЛЕЙНСКИ: Горещо подкрепям точката с всичките 

подробности.  

Моето изказване е породено от това, че хората от Ресен жадуват да имат най-

после нормално и качествено водоснабдяване, затова както казах, точката е чудесна и я 

подкрепям с две ръце.  

Това, което искам да добавя, е, че може би след този ПУП и след тези първи 

стъпки трябва да се разработи още една стъпка, която да е свързана с водата. Това е едно 

скрито съкровище, което е на територията на село Ресен, което е най-ценното – 

минералната вода. Т.е., хората на село Ресен имат едно златно съкровище, което обаче 

не е разработено, не е вкарано в употреба и затова смятам, че е уместно следващите 

проекти, които се правят за Община В. Търново и специално региона на село Ресен, да 

обхванат точно този минерален басейн. Минералната вода е с много висока температура. 

Тя може да служи за отопление, може да служи за балнеосанаториум, стига да бъде 

вкарана в правилните релси, така че апелирам следващият проект на Община В. Търново 

да бъде за минералната вода на село Ресен. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Не са заявени други изказвания. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите  

съветници. 

Предложението беше поставено на  гласуване: 

1. Александра Тодорова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 
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5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Венцислава Йорданова: За 

7. Георги Марков: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Даниела Андреева: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Димитър Манолов: За 

13. Дончо Бораджиев: За 

14. Драгомир Йосифов: За 

15. Жельо Желев: За 

16. Иван Александров: За 

17. Ирена Стасинопулу: За 

18. Йордан Свраков: За 

19. Калина Широкова: За 

20. Калоян Янков: За 

21. Лили Матева: За 

22. Мавроди Калейнски: За 

23. Мирослав Трифонов: За 

24. Михаил Михалев: За 

25. Момчил Иванов: За 

26. Петко Тюфекчиев: За 

27. Росен Иванов: За 

28. Соня Будева: За 

29. Стефан Войчев: За 

30. Стилян Найденов: За 

31. Тихомир Нанев: За 

32. Тодор Тодоров: За 

33. Христо Стоев: За 

34. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 34 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 381 

 

 

    На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА, чл, 124-а, ал.1 ЗУТ, чл, 124-б, ал.1 ЗУТ, 

чл.125, ал.1 ЗУТ, чл.110, ал.1, т.2 и чл.108, ал.1 и ал.2, Великотърновският общински 

съвет:  

   1. Одобрява техническо задание изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ за изготвяне 

на Проект за Подробен устройствен план – План за регулация на с. Ресен общ. Велико 

Търново, вкл. териториите на „Малък Ресен“ и „Гаров район“ (план за регулация на 

улици и поземлени имоти без режим на застрояване) и план-схеми за вертикално 

планиране, електроснабдяване и водоснабдяване. 

   2. Дава съгласие за изработване на Проект за Подробен устройствен план – План за 

регулация на с. Ресен общ. Велико Търново, вкл. териториите на „Малък Ресен“ и „Гаров 

район“ (план за регулация на улици и поземлени имоти без режим на застрояване) и план-

схеми за вертикално планиране, електроснабдяване и водоснабдяване. 
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ПО ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване на 

разрешение за изработване на проект за Подробен устройствен план – Парцеларен 

план за трасе на линеен обект на техническата инфраструктура – подземна кабелна 

линия, с. Леденик, Вх. № 927/11.09.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване на 

разрешение за изработване на проект за Подробен устройствен план – Парцеларен план 

за трасе на линеен обект на техническата инфраструктура – подземна кабелна линия, с. 

Леденик, Вх. № 927 от 11.09.2024 г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГОС не приемат предложението. 

Давам думата на Антон Кръстев  - кмет на с. Леденик. 

Г-н АНТОН КРЪСТЕВ: Смятам, че трябва да се стимулира и е похвално 

инвеститори, които искат да направят предприятия и си вкарват производството в село 

Леденик. В зависимост от законоустановените норми съм си написал положително 

становище, което и подкрепям, оттам нататък решението е Ваше. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението. 

Г-н ДРАГОМИР ЙОСИФОВ: Г-н Кръстев, винаги има значение 

законосъобразността. Това, че ще се развива дадена територия, не означава, че законът 

може да попречи за развитието на тази територия – първо.  

Второ – когато в ПК по УТТП поканихме докладчика той да ни мотивира и да 

ни обясни, че това е правилното решение, друг мотив не чух. Да, ама колеги това не е 

правилното решение и сега аз, за разлика от докладчика, ще се мотивирам защо. 124 „а“ 

от ЗУТ, ал. 1: „Разрешение за изработване на ПУП се дава с решение на общинския съвет 

по предложение на кмета на общината. По този ред се разрешава изработването на 

проект за ПУП на селищно образувание с национално значение, както и на поземлени 

имоти извън границите на урбанизираните територии“. И приключвам дотук. Другото 

ще е разказ.  

Колеги, това е урбанизирана територия. Ако още някои хора не могат да 

проумеят, че с влизането в сила на ОУП една територия се урбанизира, това означава, че 

трябва да си подменят знанията. Това са основи на градоустройството. Тази територия 

изцяло попада в урбанизирана територия в зона СОП. За там има УПИ, вече има 

процедиран ПУП за там, така че не спираме никого, г-н Кръстев, да е ясно, че не спираме 

никого. Дори, доколкото знам, има издадена виза на главния архитект, с която се 

позволява проектиране. Тук става за имот, който дори е урегулиран, има УПИ за там. За 

този имот хората правилно са си процедирали тогава – транспортна схема, транспортно-

комуникационна схема, организация и безопасност на движението, т.е., те са спазили 

всички правила, знаейки, че това е урбанизирана територия и са си направили всички 

необходими т.нар. ПУП-ове, за да променят предназначението на територията. И там 

всъщност са процедирани план-схеми, което е явно доказателство, че територията е 

урбанизирана. Какво повече да се мисли?  

Тук става въпрос за едно резервно захранване, което се иска от нас. Всъщност, 

колеги, попада в местен път, което поне от хорски срам да пише „селскостопански 

ведомствен“, поне за нещо да се хванем, а то попада дори в местен път.  

Искам да напомня на специалистите, че в урбанизирани територии с ОУП, 
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последващите планове са план-схеми, планове за улична регулация, транспортно-

комуникационни схеми и други последващи ПУП, описани по ЗУТ. Аз смятам, че това 

решение не е в компетенциите и в правомощията на Общинския съвет да се вземе 

подобно решение, изчетох го в чии компетенции, и това спокойно може да стане много 

бързо и надлежно по съответния ред. В този случай моето мнение е, че Общинският съвет 

не е органът, който има право да вземе подобно решение. Тук се касае за урбанизирана 

територия, поради което аз лично ще гласувам против така предложения план. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Колеги, не виждам главния архитект, 

поради това ще подложа на гласуване отлагане на точката за следващо заседание, за да 

може главният архитект да даде своето становище. 

Поставям на гласуване „отлагане на разискванията по точката за следващо 

заседание“. 

Предложението беше поставено на  гласуване: 

1. Александра Тодорова: За 

2. Борис Китанов: Въздържал се 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Георги Марков: За 

7. Гюнай Далоолу: За 

8. Даниела Андреева: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Димитър Манолов: За 

12. Дончо Бораджиев: За 

13. Драгомир Йосифов: Въздържал се 

14. Жельо Желев: За 

15. Иван Александров: Въздържал се 

16. Ирена Стасинопулу: За 

17. Йордан Свраков: За 

18. Калина Широкова: Въздържал се 

19. Калоян Янков: За 

20. Лили Матева: За 

21. Мавроди Калейнски: Въздържал се 

22. Мирослав Трифонов: За 

23. Михаил Михалев: За 

24. Момчил Иванов: За 

25. Петко Тюфекчиев: За 

26. Росен Иванов: За 

27. Соня Будева: За 

28. Стефан Войчев: За 

29. Стилян Найденов: За 

30. Тихомир Нанев: За 

31. Тодор Тодоров: За 

32. Христо Стоев: За 

33. Юлия Тонкова: За 
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Предложението беше прието с 28 „за“, „против“ няма, 5 „въздържал се“. 

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 10:15 часа. 
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